
Presentasjon av kandidatene til Kampen menighetsråd 
 

 

Arne Backer Grønningsæter, f. 1951 

 
Hvorfor ønsker du å være kandidat til menighetsrådsvalget i 2023? 
Jeg opplever Kampen menighet og Kampen kirke som åpen og inkluderende. Dette vil jeg 
gjerne være med på å videreføre. Som Ensjø-boer synes jeg også at det er viktig å styrke 
kontakten med den delen av menigheten som ligger nordøst for jernbanelinja. Kirka har en 
viktig plass i lokalmiljøet og i det lokale kulturlivet. Den er et helligsted hvor vi kan komme 
med vår tro, vår undring og våre spørsmål.  
 
Hva er det viktigste du kan bidra med som folkevalgt i menighetsrådet?  
Jeg har hele mitt liv vært et aktivt organisasjonsmenneske. Jeg har blant annet erfaring fra 
kirkepolitikken og fra menighetsråd der hvor tidligere har bodd. Forhåpentlig vis vil denne 
erfaringsbakgrunnen være nyttig i menighetsrådets arbeid. Jeg har også vært aktiv i den 
skeive bevegelsen og tror det er viktig at skeive erfaringer tas med inn i menighetsrådet. 
 
Hvordan kan du være med på å utvikle folkekirken slik du ønsker den skal være? 
For meg er det fire saker som jeg er mest opptatt av: 

- Gudstjenesten: Gudstjenesten er kjernen i kirka sin aktivitet 
- Åpen kirke: Kirka skal være et åpent rom i nærmiljøet – både konkret og i overført 

betydning 
- Hovinbyen og Ensjøutbyggingen: De nybygde områdene på Ensjø skal oppleve at 

Kampen kirke også er for dem 
- Folkekirka: Jeg er også opptatt av at vi er en del av Den norske kirke og at denne 

kirka må styrkes som en demokratisk folkekirke, engasjere seg for miljøet, være 
inkluderende og ha stor respekt for minoriteter og menneskeverd.  

 

 

 

Ina Selseth Almdahl, f. 1983 

 

 



Christopher Martin Brown, f. 1963 
 
Hvorfor ønsker du å være kandidat til menighetsrådsvalget i 2023? 
Jeg har vært "gratispassasjer" i menigheten i mange år og føler det er på tide å bidra selv.   
 
Hva er det viktigste du kan bidra med som folkevalgt i menighetsrådet?  
Som ukjent med menighetsarbeid vet jeg ikke hva som trengs mest. Til daglig arbeider jeg 
med lønn og regnskap, så mitt bidrag kan fort bli på det området. Jeg er også opptatt av at 
Kampen menighet skal være synlig i Bispedømmet og at vi må være representert i alle fora 
vi har anledning til å være med i.  
 
Hvordan kan du være med på å utvikle folkekirken slik du ønsker den skal være? 
Jeg mener kirken er, og skal være, en aktiv bidragsyter til et godt lokalmiljø, både psykisk og 
fysisk. For meg betyr det det vanlig kirkelige og diakonale arbeidet, og bistand til alle som 
bruker Torbjørn Egners plass til ulike arrangementer.   

 

 

 

Sigrun Welle, f. 1970 

 

 

 

Kjersti Steihaug Olsen, f. 1968 

Hvorfor ønsker du å være kandidat til menighetsrådsvalget i 2023? 

Jeg ble spurt om å stille som kandidat, og tror menighetsrådet kan være en god arena for å 
bidra i nærmiljøet. 
 
Hva er det viktigste du kan bidra med som folkevalgt i menighetsrådet?  
Engasjement og interesse. 
 
Hvordan kan du være med på å utvikle folkekirken slik du ønsker den skal være? 

Folkekirken har allerede utviklet og endret seg mye de senere årene blant annet med 
henblikk på toleranse og inkludering. Folkekirka er også en kultur- og tradisjonsbærer. Den 
står for verdier som er viktige å ta vare på for å opprettholde det demokratiske samfunnet vi 
har. Dette mener jeg er viktig å jobbe for å opprettholde blant annet gjennom arbeid i 
menighetsrådet. 

 



Mari Jørgensen, f. 1972 

 
Hvorfor ønsker du å være kandidat til menighetsrådsvalget i 2023?  
Jeg har vært med og sunget i Kampenkoret i over 10 år, og jeg trives i menigheten. Ved å 
være med i menighetsrådet kan jeg bidra med engasjement og arbeidskapasitet. 
 
Hva er det viktigste du kan bidra med som folkevalgt i menighetsrådet?  
Jeg er glad i Kampen kirke og bydel og veldig stolt av den inkluderende menigheten og alt 
som foregår her. Jeg ønsker å arbeide for å videreføre dette. 
 
Hvordan kan du være med på å utvikle folkekirken slik du ønsker den skal være?  
Jeg er initiativrik og har engasjement og stå-på vilje. 

 

 

Lene Svindt, f. 1944 

 
Hvorfor ønsker du å være kandidat til menighetsrådsvalget i 2023? 
Jeg tror på at kirkens betydning i dag med mange utfordringer rundt i verden vil gjøre at 
behovet for kirkens tilstedeværelse i menneskers liv blir enda mer nødvendig.  
 
Hva er det viktigste du kan bidra med som folkevalgt i menighetsrådet?  
Jeg ønsker å bidra med åpenhet, en nysgjerrighet og interesse  ift hva som skjer lokalt og i 
verden. Hvordan kirken kan åpne seg enda mer og se på hva man kan endre og hva som er 
viktig å bevare og slå ring om.  
 
Hvordan kan du være med på å utvikle folkekirken slik du ønsker den skal være?  
Ift til ovenstående ved å ha en bred samfunnsinteresse og en tro på at kirken er viktig i 
dagens samfunn og er åpen for alle. 

 

 

 

Gro Wernø, f. 1952 

 

 

  



Ylva Vareberg Paint, f. 2005 

 
Hvorfor ønsker du å være kandidat til menighetsrådsvalget 2023?  
Jeg har vokst opp på Kampen og er døpt og konfirmert i Kampen kirke. Jeg ønsker nå å bidra 
i lokalsamfunnet som er en viktig del av livet mitt. I tillegg er det mangel på folk som 
representerer den yngre generasjonen i menighetsrådet. Det bor mange barn og unge på 
Kampen, det er viktig at noen gir dem en stemme.  
 
Hva er det viktigste du kan bidra med som folkevalgt i menighetsrådet?  
Et ungt øye som vet hva det vil si å være ungdom i dagens samfunn, som er interessert i å 
utvikle kirkemiljøet, men samtidig bevare det gode.   
 
Hvordan kan du være med å utvikle folkekirken slik du ønsker den skal være?  
Jeg ønsker at kirken skal være en plass for alle. Derfor vil jeg jobbe for 
flere arrangementer som er aktuelle for ungdommen. På nettsiden kirken.no/kampen er det 
en egen kategori for barn og unge. Dersom en klikker på denne, kommer det bare opp 
“babysang” en gang i uka. Jeg finner ingen arrangementer for større barn og unge på 
Kampen. Dette har jeg lyst til å ta tak i. I tillegg kommer det stadig nye flyktninger inn til 
Norge, og det er nødvendig å vise at de også er velkommen inn i kirken. Et tiltak som Åpen 
kirke er bra for mange: Da kan alle komme i kirken uavhengig av hvilket språk de snakker 
eller hvordan de tror. Jeg har vært med på å holde åpen kirke, og hvis flere frivillige blir med 
på dette, kan kirken være åpen for alle mye oftere.  


